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Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej

w Glogowie

Wniosek o udzielenie wYja5niei

W zwi4zku z doniesieniami medialnymi dotycz4cymi przakazania radnym Fady

Miej skiej w Glogowie sprzqtu komputerowego do cel6w przeprowadzenia zdalnie sesji'

prosze o odpowied2 na nastqpujqce pytada:

l. Kto podj4l decy4ig o dokonaniu zakupu sprzqtu w postaci tablet6w i z kim byla

ona uzgadniana ?

2. Czy prztatalizowano mo2liwo6t wykorzystania pry"wahego sprzgtu 
-posiadanego

i wykorzystywanego przez radnych do cel6w przeprowadzenia sesji zdalnej?

Proszp o jak naj srybsze udzielenie odpowiedzi na powyzsze pytania'
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